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 Министарка за рад, запошљавање, борачка и социјална питања Дарија Кисић
Тепавчевић изјавила је да се по садашњем току епидемије коронавируса у Србији може
рећи да се иде ка враћану нормалним животним околностима.

  

Кисић Тепавчевић је за телевизију Прва изјавила да је „велико благостање“ да Србија
има све вакцине против коронавируса и позвала је грађане да то искористе и да се
вакцинишу.

  

На питање да ли и поред великог процента вакцинисаних може да се очекује нови талас
епидемије након попуштања мера, како се то догодило у Великој Британији, Кисић
Тепавчевић је одговорила да је могуће да на јесен, у сезони респираторних инфрекција,
дође до повећања броја заражених, али да је „велика вероватноћа да неће бити као
пре“.

  

„Оно што је сигурно је да ћемо на јесен имати сезону респираторних инфекција. Уколико
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се не вакцинишемо нема питања да ли ће се десити нови талас“, рекла је Кисић
Тепавчевић.

  

(Бета)
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